
Zápis č. 08/2011/IV z jednání
Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 4.4.2011

Přítomno 5 členů RM + tajemník s hlasem poradním. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu pány Petra Mareše a Mgr.
Zdeňka Duška. Rada města schvaluje zapisovatelkou zápisu paní Bc. Soňu Rückerovou, pracovnici Městského úřadu.
 
Hlasováno o návrhu   5 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
Jednání zahájeno: v 16,00 hodin.
 
Starosta města Petr Hudousek konstatoval, že veškerý podkladový materiál k projednávaným bodům byl uveřejněn na
intranetu Města Rokytnice v O. h.
 
1) Schválení programu jednání 
Starosta přečetl návrh programu. Mgr. Dušek požádal o doplnění programu o bod – Technické služby - CENTEP spol. s r.o.
Hlasováno o návrhu:   pro 5, proti 0, zdržel 0.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.
 
2) Plnění usnesení
Tajemník přednesl zprávu o plnění usnesení, kterou předložila zapisovatelka.
Rada města bere na vědomí: zprávu o plnění usnesení předloženou zapisovatelkou.
 
3) Technické služby - CENTEP, spol. s r.o.
Starosta a Mgr. Dušek informovali o záležitosti týkající se provozování technických služeb společností CENTEP. Po diskuzi
byly informace vzaty na vědomí a bylo uloženo připravit propočet nákladů na provoz technických služeb.
Rada města bere na vědomí: informace o provozování technických služeb společností CENTEP, spol. s r.o.
Rada města ukládá: připravit soupis úkonů spojených se zpětným převedením činností na Město a s propočtem
odhadovaných nákladů na provozování technických služeb jako organizační složky města a dalšími vazbami organizačními a
daňovými.
Zodpovídá: starosta, tajemník                                 Termín: do 2.5.2011
 
4) Zpráva o hospodaření MŠ, ZŠ – rok 2010
Starosta předložil zprávy o hospodaření MŠ, ZŠ. Po krátké diskuzi byly zprávy vzaty na vědomí a výsledky hospodaření ZŠ a
MŠ byly schváleny.
Rada města bere na vědomí: zprávy o hospodaření za rok 2010 Základní školy a Mateřské školy.
Rada města schvaluje: výsledek hospodaření  z doplňkové činnosti ZŠ v částce 29.537,28 Kč a výsledek hospodaření
z doplňkové činnosti MŠ v částce 400,- Kč   za rok 2010.
Rada města schvaluje:  převod finančních prostředků dle výsledku hospodaření do rezervního fondu příspěvkových
organizací.
 
5) Výroční zpráva za rok 2010 – CITELUM a.s. – veřejné osvětlení
Starosta předložil výroční zprávu. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: výroční zprávu o přenesené správě veřejného osvětlení za rok 2010 předloženou
společností CITELUM, a.s. .
 
6) Poskytnutí dotací na podporu sportovních aktivit
Mgr. Dušek předložil za pracovní skupinu pro sportu návrh na rozdělení dotací na podporu sportovních aktivit v členění
celoroční a jednorázové. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: návrh pracovní skupiny pro sport na rozdělení dotací na podporu sportovních aktivit.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: schválit poskytnutí celoročních dotací na podporu sportovních aktivit
žadatelům dle předloženého návrhu pracovní skupiny pro sport.
Rada města schvaluje: poskytnutí dotací na podporu sportovních aktivit na jednorázové akce ve výši:
-         15.000,- Kč – Sdružení rodičů a přátel Základní školy Rokytnice v O. h.
-           4.000,- Kč - Český rybářský svaz, místní organizace Rokytnice v O. h.
-           5.000,- Kč – Pavla Staňková Rokytnice v O. h.
-         15.000,- Kč – OUTDOOR SPORT TEAM Rokytnice v O. h.
Rada města neschvaluje: poskytnout dotaci na podporu sportovních aktivit – jednorázové akce sdružení TENNIS CLUB
Rokytnice v O. h. s tím, že výše dotace na jednorázovou akci bude zahrnuta v celoroční dotaci.
 
7) Převod objektu na st.p.č.160 v k.ú. Horní Rokytnice - p. Petr Pavlík
Starosta informoval radní o plnění podmínek stanovených v kupní smlouvě o prodeji objektu na st.p.č. 160 v k.ú. Horní
Rokytnice panu Petru Pavlíkovi. Dále byl předložen protokol z kontrolní prohlídky stavby provedenou Odborem výstavby a



životního prostředí našeho úřadu. Po diskuzi byla informace vzata na vědomí a bylo uloženo pozvat pana Petra Pavlíka na
jednání zastupitelstva dne 18.4.2011 k podání informace ohledně plnění podmínek stanovených v kupní smlouvě.
Rada města bere na vědomí: informace k objektu na st.p.č. 160 v k.ú. Horní Rokytnice.
Rada města ukládá: pozvat pana Petra Pavlíka na jednání Zastupitelstva města dne 18.4.2011 k podání informace
v souvislosti s plněním podmínek kupní smlouvy.
Zodpovídá: starosta                                     Termín: do 7.4.2011
 
8) MPZ – r. 2011
Starosta předložil návrh rozpisu akcí obnovy památek. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: návrh rozpisu akcí obnovy památek z Programu regenerace Městské památkové zóny a
Městské památkové rezervace na rok 2011.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: schválit předložený návrh rozpisu akcí obnovy památek v rámci
Programu regenerace MPZ a MPR na rok 2011.

9) Návrh na likvidaci nalezených věcí
Tajemník předložil návrh na likvidaci nalezených věcí. Nebyly žádné připomínky
Rada města schvaluje: likvidaci nalezených věcí a uložení těchto věcí dle zákona dle předloženého návrhu.
 
10) Dodatek č. 1 – Vnitřní platový předpis
Tajemník předložil návrh dodatku. Nebyly žádné  připomínky.
Rada města schvaluje: dodatek č. 1 Vnitřního platového předpisu s účinností od 4.4.2011 dle předloženého návrhu.
 
11) Užití právního systému ASPI
Tajemník seznámil s nabídkami na dodání programového vybavení právních systémů ASPI a CODEXIS. Nebyly žádné
připomínky.
Rada města schvaluje: podání výpovědi smlouvy o dodávce programového vybavení PS ASPI společnosti WOLTERS
KLUWER ČR, a.s. Praha 3.
Rada města schvaluje: uzavřít se společností ATLAS consulting spol. s r.o. Ostrava – Moravská Ostrava smlouvu č.
2988/2011 o dodávce programového vybavení CODEXIS dle předloženého návrhu.
 
12) Sdružení PANSKÉ POLE
Tajemník informoval o sdružení. Nebyly žádné připomínky
Rada města bere na vědomí: informace o vzniku občanského sdružení PANSKÉ POLE.
 
13) Návrh na jmenování nového člena Komise pro občanské záležitosti
Starosta předložil odstoupení p. Syrovátkové z Komise pro občanské záležitosti a návrh na jmenování nového člena p.
Kaškové. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: odstoupení paní Ivy Syrovátkové z Komise pro občanské záležitosti ke dni 31.3.2011.
Rada města jmenuje: paní Hanu Kaškovou členem Komise pro občanské záležitosti od 1.4.2011.
 
14) Pozemkové úpravy v k.ú. Nebeská Rybná
Starosta podal informace z jednání  [skrytý údaj]  ohledně návrhu řešení směny pozemků – varianta č. 2 v rámci
pozemkových prav v k.ú. Nebeská Rybná. S navrženou variantou č.2  [skrytý údaj]  nesouhlasí. Po krátké diskuzi byla
informace vzata na vědomí a bylo uloženo jednat s Pozemkovým úřadem o využití předmětného pozemku.
Rada města bere na vědomí: informace z jednání  [skrytý údaj]  ohledně návrhu řešení směny pozemků v rámci
pozemkových úprav v k.ú. Nebeská Rybná.
Rada města ukládá: jednat s Pozemkovým úřadem o možnosti využití předmětného pozemku. 
Zodpovídá: místostarosta                             Termín: do příštího jednání RM
 
15) Pozemky – Kupní smlouva –  [skrytý údaj]
Tajemník podal informace. Nebyly žádné připomínky.
Tajemník podal informace. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: informace o podmínkách nabídky od   [skrytý údaj]  na odkoupení pozemků id. ½
zapsaných na LV č.265 v k.ú. Janov u Litomyšle, kterou vlastní  [skrytý údaj] , jíž Město vykonává funkci opatrovníka.
Rada města schvaluje: jednat   [skrytý údaj]  o uzavření kupní smlouvy dle nabídky.
Rada města ukládá: informovat o nabídce  [skrytý údaj] , bratrem  [skrytý údaj]  a vlastníka druhé id. ½ pozemků
zapsaných na LV č.265 v k.ú. Janov u Litomyšle.
Zodpovídá: tajemník                         Termín: do 30.4.2011
 
16) Žádosti o prodej pozemků KN č. 940/1 a 940/2 v k.ú. Panské Pole –  [skrytý údaj] , p. Stanislav Eminger, p. Dušan Frosch
Tajemník předložil žádosti. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložené žádosti  [skrytý údaj] , pana Stanislava Emingera a pana Dušana Frosche o



prodej pozemků KN č. 940/1 a č. 940/2 v k.ú. Panské Pole.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: schválit záměr prodat výše uvedené pozemky.

  
17) Darovací smlouva – ŽĎAS. a.s. Žďár nad Sázavou
Starosta předložil návrh smlouvy. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: uzavřít darovací smlouvu s firmou ŽĎAS, a.s. Žďár nad Sázavou o darování repliky ventilačního
zvonu pro Muzeum Pevnost Hanička dle předloženého návrhu.
 
18) Příprava programu ZM – 18.4.2011
Rada města schvaluje: návrh programu jednání Zastupitelstva města, který je přílohou zápisu.
 
 
O usnesení hlasováno jako celku:   5 pro, 0 proti, 0 zdržel.
 
 
Jednání ukončeno: v 18,45 hodin.
 
 
                                                                           
                                                          Petr Hudousek, starosta města
 
 
 
 Ověřovatelé:
 
 
Petr Mareš
 
Mgr. Zdeněk Dušek
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


